
  

 

                                      

                                      PROCES-VERBAL, 

 
 Încheiat azi 26.09.2014  orele 1300 cu ocazia şedinţei ordinare pe luna 
septembrie 2014 ,conform convocatorului înregistrat la nr.3391/22.09.2014 . 
 La şedinţă sunt prezenţi 11 consilieri din totalul de 11 câţi numără consiliul 
local  . 
 Doamna secretar intreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul verbal 
al şedinţei anterioare.Nefiind procesul verbal este supus spre aprobare şi este aprobat 
cu 11 voturi. 
 Se fac propuneri pentru alegerea preşedintelui de şedinţă.Este propusă d-na 
Marica  Iustina Nicoleta şi aleasă cu 10 voturi pentru. 

Doamna  preşedinte de şedinţă  prezintă ordinea de zi pe care o supune spre 
aprobare şi care este aprobată cu unanimitate de voturi.  
     

1.Alegerea presedintelui de sedinta. 
 
2.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea participării comunei Cungrea la 
Programul de stimulare a înnoirii Parcului Auto Naţional-Programul Rabla 2014. 
                               Iniţiator:primar 
                                Raportează:Niţi Elena Mădălina 
3.Proiect de hotărâre cu privire  la  rectificare buget. 
                               Iniţiator:primar 
                                Raportează:Condoiu Cecilia Ionela 
 
  4.Discuţii,întrebări,interpelări. 
   

Se prezintă referatele,după care se fac înscrieri la cuvânt. 
Dl.primar:M-am gândit la un autoturism de teren la un pret aproximativ de 

18000 de euro,dar dacă aveţi alte propuneri aştept. 
Dl.Niţi:Cât e voucherul 6500 de lei?De unde dăm difernţa? 
Dl.primar :Din alte conturi disponibile. 
Dl.Niţi:Primăria acte pe maşină? 
Dl.primar:Pentru Nissan nu am găsit cartea de identitate. 
Dl.Tudosiea:E din mandatul trecut. 
D-na Marica:Şi cu Nissanul cum rămâne? 
Dl.primar:Îl casăm şi-l dăm la fier vechi. 
Dl.Nicolescu:Ei zic să încercaţi să o daţi la alte instituţii. 
Dl.primar:Nu putem decât să-l dăm decât la fier vechi.Ştiţi că şi şcoala a apelat 

la autoturism şi nu putem să-i obligăm pe salariaţi să meargă cu maşinile proprietate. 
Suntem cred, singura primărie din judeţ care nu are maşină. 

Dl.Nicolescu:Ar trebui un Duster 4x4 pe benzină.Sfatul meu e că cel pe 
motorină este mult mai scump de întreţinut şi diferenţa de preţ nu e mare. 

Dl.Niţi:De ce nu luăm Logan?,cu banii ăştia luăm 4 maşini. 
Dl.Popa:V-am ascultat cu răbdare pe fiecare.De azi ,componenţa consiliului 

local se modifică,PSD având 6 consilieri locali. 
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D-na Marica:E vorba de altceva.Ca secretar al organizaţiei judeţene al P.C. pot 

să  vă spun că o să vă răspundă  organizaţiile locale.La P.S.D  e dl.Lică ,cu care sper 
că vom avea o colaborare fructuoasă.Până la acte,vă aduc la cunoştinţă că am trecut la 
P.C şi acestea sunt la Slatina. 
 D-na Dicu:Eu şi cu dl.Vizonie am trecut la PSD. 
 Dl.Popa:Vă primim cu veselie. 
 Dl.Niţi:Şi care mai doreşte ,poate să treacă. 
 Dl.Popa:Suntem obişnuiţi cu rectificările.Ştim şi de ce se modifică,de nevoie.Se 
mută banii dintr-un trimestru în altul. 
 Azi nu are nicio instituţie publică Dacie veche.O maşină nouă ne este 
necesară.Propun să fie maşină românească, 4x4 şi pe benzină.Sunt de acord cu ambele 
proiecte. 
 Dl.Niţi:Cine o utilizează? 
 Dl.primar:Nu sunt Murguleţ Ion s-o iau la domiciliu. 
 Dl.Popa:Toate sunt până la bani.Sunt cetăţeni care au restanţe 100 de milioane 
la impozite şi taxe.Să se găsească soluţii pentru recuperarea banilor.Recuperarea se 
face de către primărie.Primăria să scoată toţi datornicii,lista de rămăşiţe să se afişeze la 
primărie ,în sate la magazine şi să se facă adrese la fiecare cu somaţie.Cu data de 15 
octombrie încep să se dea banii la APIA şi nu pot spune că nu au cu se plătească.Celor 
care refuză şi au pensii sau salarii, li se pot face popriri pe 1/3 din venituri. 
 Dl.Niţi:De 6 ani nu s-a mai actualizat lista de rămăşiţe. 
 Dl.Stancana:E un lucru bun să cumpărăm o maşină nouă.Timp de 5 ani nu faci 
nicio reparaţie.Cu cea veche cred că s-a cheltuit mai mult de 1 miliard cu reparaţiile. 
Zic să fim de acord să facem această achiziţie şi să facem cum a zis dl. profesor să 
luăm pe benzină.Avem multe litigii şi nu avem cu ce merge.Cu rectificarea sunt de 
acord. 
 Dl.Săndulescu:Sunt de acord cu rectificarea bugetului şi cu casarea 
autoturismelor.Sunt de acord şi cu achiziţionarea unuia nou,dar să se facă tot posibilul 
ca în această perioadă dificilă să nu dăm cu stângul în dreptul,în sensul că valoarea  
prea mare să nu-şi justifice scopul propus.Propun o maşină pe benzină până la un preţ 
de 55000 lei.Nu am plătit toate datoriile şi arieratele ,n-am făcut proiecte ,n-am făcut 
investiţii , n-am făcut nimic şi suntem mulţimea vidă ca şi consiliu local.Când apar eu 
cu o maşină de 1 miliard impactul va fi dezastruos şi cine va fi de vină?,primarul şi 
consilierii locali.Zic să vă încadraţi în fondul de rulment,nu trebuie dotată full option. 
 Dl.Niţi:Pentru şedinţa viitoare să stabilim chiria /m2 lui Popescu. 
 Dl.Săndulescu:Fără autorizaţie de construire nu poţi s-o iei. 
 Dl.Stancana:Poţi ,dar numai pe teren,nu şi pe construcţie. 
 Dl.primar:Dvs. pentru trecerea peste pârâu aveţi autorizaţie? 
 Dl.Niţi:Cristi are autorizaţie! 
 Dl.primar:Peste pârâu?,nu cred. 
 Dl.Niţi:Şi familiile pe unde trec? 
 D-na Marica:Pentru Consiliul de Administraţie al Şcolii Gimnaziale trebuie un 
delegat din partea consiliului local şi unul din partea primarului.S-au făcut încadrări 
fără avizul Consiliului de Administraţie. 
 Dl.primar:Din partea primăriei propun pe dl.Stancana,iar din partea consiliului 
local pe d-na Marica. 
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 Se supun la vot proiectele de hotărâri,care sunt aprobate cu 11 voturi pentru. 
 D-na secretar:Domnilor consilieri,vă reamintesc că aveţi obligaţia prin lege ,ca 
anual să depuneţi un raport de activitate.Vă rog ca în cel mai scurt timp să depuneţi 
acest raport de activitate pentru anul 2013. 
 Se declară închise lucrările şedinţei. 

 
 
 

                 Preşedinte,                                   Secretar, 

      Iustina Nicoleta MARICA           Gabriela ANDRONIE 

 
 


